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BEHANDELD DOOR  TELEFOONNUMMER  ONZE REFERENTIE  

CCM (Carla) Wetzels  043 350 4307  2016-20718  

E-MAILADRES  FAXNUMMER   UW REFERENTIE  

carla.wetzels@maastricht.nl    --  

Geachte raadsleden,  
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Op 16 juni jl. heeft u een brief van André Postema Voorzitter CvB van de stichting Limburgs 
Voortgezet Onderwijs (LVO) ontvangen. 
 
Op mijn verzoek is dhr. Postema in die brief ingegaan op het vraagstuk dat de raad al een hele tijd 
bezighoudt, namelijk of er nu wel of niet delen openbaar onderwijs door LVO worden verplaatst, 
afgesplitst of gesloten, zonder dat daartoe de raad om instemming is gevraagd. 
In zijn brief geeft hij aan dat LVO er steeds van uit is gegaan, dat de raad ten behoeve van deze 
instemming pas in de loop van schooljaar 2016-2017 in positie gebracht zou hoeven worden, 
aangezien pas in het daarop volgende schooljaar sprake is van verplaatsing van Havoleerlingen van 
oost naar het VHBO in west. 
 
In een recent gesprek tussen o.a. mij en de heer Postema heb ik echter aandacht gevraagd voor het 
samenvoegen van de twee HAVO-instroompunten t.w.; openbaar Porta Mosana en het Katholieke 
Maartenscollege per komend schooljaar aan het St.Maartenscollege. Aangezien ouders nog steeds 
kunnen inschrijven voor openbaar HAVO in oost, is LVO van mening dat het niet om verplaatsing, 
afsplitsing, sluiting van openbaar onderwijs gaat dat aan de raad moest worden voorgelegd. Ik heb 
me in het gesprek achter het standpunt van de raad geschaard, dat het hierbij ook om verplaatsing 
van openbaar onderwijs gaat, ook al ben ik van mening dat het openbaar onderwijs hiermee niet 
(onevenredig) door LVO wordt geschaad. Al laat ik ook dit oordeel graag aan de raad. Dhr. Postema 
heeft dit onderkend en geeft dit ook in zijn brief aan. 
 
Om de raad goed in positie te brengen stel ik het volgende proces voor: 
Er is nog ruimte voor een extra stadsronde op 5 juli a.s. voor de zomervakantie. De mogelijkheid van 
zo’n extra ronde wordt vanavond in het presidium besproken. Tijdens deze stadsronde kan LVO het 
plan rondom de instroompunten en een voorstel voor een toekomstbestendige oplossing voor het 
denominatievraagstuk toelichten en bespreken met de raad. De raadsronde en besluitvorming in de 
raad worden dan over het zomerreces getild.  
 
Ik heb aan LVO gevraagd om ook uit te werken wat de consequenties zijn voor de uitvoering van het 
onderwijs na de zomervakantie, wanneer de raad in de stadsronde aangeeft geen instemming te 
willen verlenen aan een verplaatsing van instroompunt openbaar HAVO van gebouw Porta Mosana 
naar het gebouw van het Maartenscollege per 1 september 2016. 
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Ik spreek de hoop uit dat wij samen met LVO in de dialoog van een stadsronde tot een voor ieder 
werkbare oplossing kunnen komen. 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
 
Mieke Damsma, 
Wethouder Cultuur, Onderwijs, Jeugdzorg, Gezondheid en Student & Stad 
 




















